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Vragen: 
 
Blz. 3. In de huidige situatie halen slechts drie van de veertig objecten het 
ambitieniveau ‘Brons’. 
 

1. Betekent dit dat de 37 andere gebouwen nu dus geen ambitieniveau 
halen, en dus dat mensen met een beperking op dit moment het 
gebouw niet (altijd) kunnen betreden? 

 
Blz. 7 In 2027 moet er een her-inspectie door Ongehinderd plaatsvinden om 
te monitoren of de uitgevoerde maatregelen het gewenste effect hebben 
gehad en de doelstelling is behaald. 
 

2. Moet dit per se door Ongehinderd uitgevoerd worden, of kan dit ook 
door een ander bureau gebeuren? 

 
 
 
 
 
Antwoorden: 
 
Ad. 1 
Het klopt dat slechts 3 gebouwen het bronzen keurmerk behalen. De overige 
gebouwen zijn in meer of mindere mate toegankelijk maar scoren lager dan 
de criteria van het bronzen keurmerk. Het niet behalen van het keurmerk wil 
niet zeggen dat de gebouwen helemaal niet toegankelijk zijn. 
 
Ad. 2 
Ongehinderd is de partij die het Nederlands Keurmerk voor Toegankelijkheid 
heeft ontwikkeld. Zij zijn hierdoor de enige partij die de her-inspectie kan 
verzorgen.  
 
 
 
 
 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 


